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            АДВОКАТСКА КОМОРА СРБИЈЕ 
                                Дечанска 13, 11000 Београд, Србија 

                   Телефони: +381 11 32-39-072, Fax: +381 11 32-32-203 

                         e-mail: komora@sbb.rs  и a.k.srbije@gmail.com                

 

Број: 10/2011 

22.01.2011. 
 

ЗАПИСНИК 

Са 43. седнице Управног одбора Адвокатске коморе Србије, одржане 

дана 22.01.2011. године, са почетком у 11:00 сати у сали за састанке 

Адвокатске коморе Србије, Дечанска 13 у Београду 

 

ПРИСУТНИ: Г. Драгољуб Ђорђевић, председник АК Србије,  г. Зоран Јеврић, г. 

Дејан Ћирић, г. Јован Секељ, потпредседници АК Србије, г. Јовица 

Косић, секретар Управног одбора АК Србије, г. Бранислав Вулић, г. 

Мирослав Бојић, г. Марко Богдановић, г. Зоран Милошевић, г. 

Живорад Лекић, г. Божидар Вукашиновић, и г. Бранислав 

Глогоњац, чланови Управног одбора АК Србије.  

ОДСУТНИ: г. Војислав С. Недић, г. Светозар Добросављев, г. Милутин Костић, 
и г. Зоран Милић, чланови Управног одбора АК Србије; 

Напомена: г. Александру Пантићу, члану Управног одбора АК 

Србије је престао мандат у складу са одредбом члана 49. Статута 

Адвокатске коморе Србије због брисања из именика адвоката на 

лични захтев са 31.12.2009., г. Зорану Милићу, члану Управног 

одбора АК Србије је престао мандат у складу са одредбом члана 49. 

Статута Адвокатске коморе Србије због брисања из именика 

адвоката на лични захтев са 20.02.2009., 

ОСТАЛИ ПРИСУТНИ: Г. Драгослав Петровић, адвокат у Београду, г-ђица Светлана Векић, 
руководилац заједничке Стручне службе АК Србије и АК Београда 

 

Г. Ђорђевић,  председник АК Србије, је констатовао да постоји кворум за пуноважан рад и 
одлучивање Управног одбора и предложио дневни ред који је члановима Управног одбора 

достављен у материјалу уз позив за седницу, као и да се допуне дневног реда које су достављене 

непосредно пред седницу Управног одбора размотре на крају седнице.  Г. Ђорђевић обавестио је 

присутне да се ток седнице снима и да ће тонски запис бити доступан заинтересованима. 

 

Дискусије није било. 

 

Управни одбор је једногласно  усвојио следећи: 

 

Д Н Е В Н И   Р Е Д: 

1. Усвајање записника са  42. седнице Управног одбора 

2. Поступање по пресудама Управног суда: 

2.1. У 3787/10 (2008) у управноправној ствари Леловац Драгомира из Краљева, 

3. Доношење одлуке о организацији Округлог стола на тему „Порески положај адвоката“  

4. Доношење одлуке о организацији Конференције адвоката Србије  

5. Допис Адвокатске коморе Ниша број 5 од 13.01.2011.  

6. Допис Управног одбора Адвокатске коморе Београда са закључком број 4059-10.5/2010 

од 27.12.2010. и одговор Светлане Векић, Руководиоца Заједничке стручне службе АК 
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Србије и АК Београда број 4125 од 30.12.2010.  

7. Разматрање понуда за смештај гостију и организацију Свечане вечере за „Дан 

адвокатуре Србије 2011.“  
8. Извештај о резултатима састанка са председником АК Београда ради разрешавања 

финансијских односа између АК Србије и АК Београда 

9.  Информација о пресуди Апелационог суда Београд 

10. Информација о пресуди Међународног суда правде везано за прекогранични рад 

адвоката 

11. Активности АК Србије поводом конкурса невладине организације за пружање бесплатне 

правне помоћи „Pro Bono“ за пријаву волонтера 

12. Допис Радне групе за израду IV књиге Историја адвокатуре у Србији и усмени извештај 

председника АК Србије о одржаном састанку са члановима редакције  

13. Финансијски извештај 

14. Молба за тумачење Тарифе о наградама и накнадама трошкова за рад адвоката, коју је 

упутио адвокат из Београда Ненад Зафировић 

15. Молба Правног факултета у Београду, за донацију тиму студената за одлазак на 

међународно такмичење Willem C. Vis International Commercial Arbitration Moot  

16. Позиви: 

16.1. Адвокатске коморе Израела на прославу 50. годишњицу ове Коморе која ће се одржати у 
Јерусалиму, 22. фебруара 2011. 

16.2. Адвокатске коморе Будимпеште на 145. годишњу Конференцију, која ће се одржати  од 

28-30. априла 2011. 

16.3. Федералне Адвокатске коморе Немачке на Европску конференцију  у Берлину, која ће се 

одржати 13. маја 2011. 

17. Информација о анализи Института ИФИМЕС под називом „Тадићево право на трећи 

председнчки мандат“ и предлог одговора АК Србије 

ДОПУНУ ДНЕВНОГ РЕДА: 

1. Поступање по пресуди Управног суда Србије број 23 У 4818/10 (2008) од 1.12.2010. у 

управноправној ствари Вере Кузељевић, адвоката из Ужица  

2. Доношење одлуке о објављивању саопштења поводом усвојених закона о изменама и 

допунама сета правосудних закона (Закон о ВСС, Закон о ДВТ, Закон о судијама, Закон 

о јавном тужилаштву) – ови прописи достављени су на претходној седници; 

3. Допис Зекстра групе број 16 од 20.01.2011. 

4. Молба за достављање информације – статус Драгана Богдановића број 15 од 20.01.2011. 

5. Допис „Delta Generali“ осигурања 

6. Информација о признању које је додељено др Слободану Бељанском 

7. Молба за донацију Центру за беседништво Правног факултета у Београду 

8. Допуна представке адвоката Ненада Илића 

9. Информација о покренутој иницијативи за оцену уставности Закона о изменама и 

допунама ЗПП адвоката Зорана М. Јањића 

10. Допис адв. Драгослава Петровића број 13 од 19.01.2011. (у прилогу); 

 

*** 

 

 Ад. 1. Усвајање записника са  42. седнице Управног одбора 

 
 Г. Бранислав Глогоњац је указао да Закључак Управног одбора који је донет на 42. 
седници није реализован. Реч је о закључку Управног одбора  о објављивању јавног саопштења у 

коме би се јавност Србије обавестила да Управни одбор у целости подржава радну верзију Закона 

о адвокатури коју је сачинила Радна група Министарства правде и да у евентуалним изменама и 

допунама наведеног текста које су сачињене по предаји Нацрта Закона о адвокатури Министарству 

правде нису учествовали чланови Радне групе. Г. Глогоњац је истакао да ову примедбу ставља у 

оквиру ове тачке дневног реда, не као примедбу на записник, већ у циљу подсећања да донете 
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одлуке и закључци нису реализовани у целости и да је потребно одмах предузети неопходне мере 

ради њиховог реализовања. 

 

 Других примедби није било. 

 

 Управни одбор Адвокатске коморе Србије је једногласно прихватио записник са 42. 

седнице без примедбе уз констатацију да није објављено јавно саопштење о подршци Нацрту 
Закона о адвокатури који је сачинила Радна група Министарства правде и закључио да се предузму 

неопходне мере ради реализације свих одлука и закључака између две седнице. 

 

*** 
 

 Ад.2. Поступање по пресудама Управног суда: 

 

2.1. У 3787/10 (2008) у управноправној ствари Леловац Драгомира 

из Краљева 
 

Г. Јовица Косић упознао је присутне са пресудом Управног суда Србије 7 У 3787/10 (2008) 
од 30.11.2010. којом је одбијена тужба тужиоца Драгомира Леловца, дипломираног правника из 

Краљева. Овај управни поступак је трајао готово осам година и током трајања поступка  донето је 

више пресуда Врховног суда Србије о усвајању тужбе и поништавања решења Управног одбора 
Адвокатске коморе Србије којима су одбијане жалбе Леловац Драгомира које су уложене против 

решења Управног одбора Адвокатске коморе Чачка. Овом пресудом одбијен је тужбени захтев 

Драгомира Леловца, дипломираног правника у пензији. 

 

Информација је примљена к знању. 

 

*** 
 

2.2. Поступање по пресуди Управног суда Србије број 23 У 4818/10 

(2008) од 1.12.2010. у управноправној ствари Вере Кузељевић, адвоката из 

Ужица (ова тачка дневног реда је усвојена као допуна дневног реда) 

 
 Г. Јовица Косић је предложио да се у овом делу седнице Управног одбора размотри и 

пресуда Управног суда у предмету 23 У 4818/10 (2008) у управноправној ствари тужиоца Вере 

Кузељевић, адвоката у Ужицу. Овом пресудом тужба је усвојена и поништено решење Управног 

одбора Адвокатске коморе Србије  65-1/08 од 21.06.2008. Разлог усвајања тужбе је у чињеници да 

у списима није достављен записник о већању и гласању те се није могло оценити да ли је 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије решавао у саставу и у складу са важећим прописима и 

да ли је за одлуку гласала прописана већина. Како других примедби није било, г. Косић је 

предложио да Управни одбор донесе одлуку по ћалби Вере Кузељевић, адвоката из Ужица која је 
уложена против решења Управног одбора Адвокатске коморе Чачка број 478/08 од 18.04.2008. те 

да се поновном одлучивању отклони процесни недостатак на који је указао Управни суд у 

пресуди 23 У 4818/10 (2008). 
 

 Дискусије није било. 

 
Управни одбор Адвокатске коморе Србије је, једногласно, oдлучуjући пo жaлби, Вере 

Кузељевић, адвоката из Ужица, на решење Управног одбора Адвокатске коморе Чачка број 478/08 

од 18.04.2008. године, а нa oснoву чл. 230. став 1. Зaкoнa o oпштeм упрaвнoм пoступку («Сл. лист 

СРJ», бр. 33/97 и 31/01) и чл. 23. ст. 7. Стaтутa Aдвoкaтскe кoмoрe Србиje («Сл. глaсник РС» бр. 

43/99, 65/01, 41/02) дoнeo  слeдeћe: 
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Р  E  Ш  E  Њ  E 
   

 ОДБИЈА СЕ жалба Вере Кузељевић, адвоката из Ужица изjaвљeна прoтив рeшeњa 

Упрaвнoг oдбoрa Aдвoкaтскe кoмoре Чачак бр. 478/08 oд 18.04.2008. године, као неоснована. 

 
 НАПОМЕНА: образложење решења дато је у писменом отправку истог и изворник 

решења налази се у списима другостепеног управног поступка. 

 

*** 
 

Ад.3. Доношење одлуке о организацији Округлог стола на тему 

„Порески положај адвоката“  
 

 Пре преласка на разматрање ове тачке дневног реда, г. Ђорђевић обавестио је присутне да 

је Минстарство правде затражило да Адвокатска комора Србије одреди представника за Радну 

групу Министарства правде за припрему текста Закона о парничном поступку. Он, као председник 

АК Србије је обавестио Министарство правде да Адвокатска комора Србије остаје код раније 
датих предлога за чланове Радне групе за припрему текста Закона о парничном поступку и то: г. 

Зорана Лончара, адвоката у Београд и г. Срђана Сикимића, адвоката у Новом Саду. Г. Ђорђевић је 

предложио да се Управни одбор изјасни да ли остаје код ранијих одлука о одређивању 
представника адвокатуре у овој Радној групи или чланови Управног одбора ћеле да измене те 

одлуке. 

 
 Г. Секељ је предложио да се од Министарства правде, пре почетка било каквог рада на 

припреми новог текста Закона о прарничном поступку, затраже информације о разлозима 

поновног почетка рада на припреми новог ЗПП. Сада важећи закон је донет пре непуне две године 

и претпрео је већ одређене измене. Адвокатура је и тада истицала да предложена решења нису 

добра, да се изради системских закона, какав је ЗПП, мора приступити озбиљно и студиозно и да 

тај рад мора трајати онолико времена колико је потребно да се сачини добар текст закона који ће 

обезбедити ефикасан и рационалан судски поступак, равноправност странака  и пуну заштиту 

људских права.  

 
 Г. Вулић је информисао присутне да је г. Сикимић добио копије пресуда Уставног суда 

Словеније, који је поједине одредбе тамошњег ЗПП, које се иначе налазе и у ЗПП Србије огласио 

за неуставне. Последица тих одлука Уставног суда Словеније да је судија тог суда који се залагао 

да те одредбе буду унете у ЗПП, поднео оставку након што су оне оглашене за неуставне. 

 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије  је једногласно на основу члана 23. Статута 

Адвокатске коморе Србије („Сл. гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02), донео: 

  

О Д Л У К У 

 
Управни одбор Адвокатске коморе Србије остаје код одлуке о предлозима чланова Радне 

групе Министарства правде за припрему текста Закона о парничном поступку која је донета 

децембра 2008. године и то за г. Зорана Лончара, адвоката у Београду и г. Срђана Сикимића, 
адвоката у Новом Саду. 

 

Поводом најављеног почетка рада Радне групе Министарства правде за припрему текста 

Закона о парничном поступку затражити састанак са Министром правде на коме би се разматрала 

следећа питања: 

 

- разлози због којих Министарство правде приступа изради новог Закона о 

парничном поступку, с обзиром да је сада важећи донет 2004. а Закон о изменама и допунама 

Закона о парничном поступку 2009. 
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Разлози због којих представници адвокатуре који су одређени одлуком Управног одбора 

2008. нису били позивани на састанке Радне групе, с обзиром да постоје сазнања, да је током 2009. 

и 2010. године одржано више састанака. 

 
 

*** 

 
 У наставку рада, г. Ђорђевић, председник АК Србије обавестио је присутне  да је одржан 
састанак у АК Војводине Комисије за порезе и доприносе АК Србије и закључено је да се 

предложи Управном одбору да размотри предлог за одржавање Округлог стола на тему пореског 

положаја адвоката и припреме за конференцију адвоката. 
 

 Г-ђица Векић обавестила је присутне да су затражени састанци са Министарством правде, 

Министарством финансија и Пореском управом и да се потврда термина ових састанака очекује у 

понедељак 24.01.2011. године. 

 

 Г. Вулић је подсетио присутне да је г. Хомен, државни секретар у Министарству правде 

преузео обавезу организовања заједничког састанка Министарства правде, Министарства 

финансија и Пореске управе. Овај састанак би био наставак већ започетих активности у овој 

области. Овај и претходни Управни одбор имали су добру праксу до 2009. године да се одржавају 
редовни састанци са Пореском управом почетком године, када се припремају мерила за 

утврђивање висине пореских обавеза адвоката. На тим састанцима се успевало, да се критеријуми 

који се примењују у односу на адвокате уравнотеже и да буду што примеренији економском 
положају адвокатуре. Досада је у контактима са ресорним министарствима стављено у разматрање 

неколико питања и то су: порески подстицаји за уредне пореске обвезнике, отварање две врсте 

пословних рачуна текућих и депозитних о чему је било речи и на претходним седницама Управног 

одбора, пребијање потраживања и дуговања адвоката према Буџету Републике Србије, укључивши 

и обавезе по основу доприноса за социјално осигурање, признавање нормираних трошкова 

пословања адвокатских канцеларија у оним случајевима када адвокати воде пословне књиге. 

Мишљења је да не треба организовати округли сто. 

 

 Г-ђица Векић је подсетила на проблем наплате потраживања по основу одбрана по 
службеној дужности, нарочито потраживања адвоката према МУП-у. Поједини адвокати у свом 

обраћању Адвокатској комори Србије су предлагали да се омогући закључивање уговора  

компензација, чиме би се обезбедило да адвокати измирују обавезе по основу пореза и доприноса, 

као и да се размотри основаност организовања обуставе рада у предметима обавезних одбрана. 

 

 Г. Ђорђевић је информисао присутне да је одржан састанак у Мисији ЕУ у Београду. 

Основна тема састанка је био нацрт Закона о адвокатури, али је амбасадор Дежер показао интерес 

за питања која се односе на обезбеђење права грађана на слободан приступ правди и став 

адвокатуре по том питању. Обавестио је амбасадора Дежера да је Адвокатска комора Србије 

указивала да постоје тешкоће у остваривању овог права грађана, које су резултат делимично 
спроведене реформе правосуђа, нове мреже судова, високих судских такси и високих потраживања 

адвоката по основу одбрана по службеној дужности. 

  
 Г-ђа Милутиновић је обавестила присутне да је Управни одбор АК Чачка такође 

разматрао питање потраживања адвоката пос основу одбрана по службеној дужности и 

прикупљени су подаци о висини потраживања адвоката по овом основу на територији те Коморе. 
 

 Г. Живковиић је обавестио присутне да је и Управни одбора АК Пожаревца разматрао 

питање потраживања адвоката по основу одбрана по службеној дужности и да су донети закључци 

којима се тражи хитно решавање овог проблема и предлаже да, до решења питања потраживања, 

адвокати одбијају да поступају као браниоци по службеној дужности. Предлаже да се упуте писма 

упозорења Министарству правде и Министарству унутрашњих послова. 
 

 Г. Глогоњац је подржао предлог г. Живковића и предложио да Управни одбор АК Србије 

одмах донесе закључак предложене садржине. 
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 Г. Милошевић је указо да проблем потраживања адвоката по основу одбрана по 

службеној дужности додатно компликују и ставови појединих судова попут оног који је изнет у 

пресуди Првог основног суда у Београду која је дата у материјалу, као допуна Дневног реда. 

 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије  је једногласно на основу члана 23. Статута 

Адвокатске коморе Србије („Сл. гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02), донео: 

  

О Д Л У К У 

 
 Да се Министарству правде и  Министарству унутрашњих послова доставе дописи са 

захтевом за хитну исплату потраживања адвоката по основу одбрана по службеној дужности у 

кривичном и преткривичном поступку. 

 

 У овим писмима обавестити оба Министарства да је заказана XV Конференција адвоката 

Србије за 05.02.2011. на којој ће бити разматрано, између осталог, питање пореског и материјалног 

 положаја адвоката са посебним освртом на потраживања адвоката по основу одбрана по 

службеној дужности и активности органа Адвокатске коморе Србије на заштити и побољшању 

овог положаја. Конференција адвоката Србије ће разматрати, између осталог и иницијативе 
адвоката за доношење одлуке о обустави рада у предметима одбрана по службеној дужности до 

решења питања исплата потраживања и отклањања неправилности у раду надлежних државних 

органа и службених лица (непоштовање редоследа приликом именовања бранилаца по службеној 
дужности, односно приликом исплата потраживања по овом основу, као и непоштовање 

Адвокатске тарифе и одлука Управног одбора Адвокатске коморе Србије о аутентичном тумачењу 

Адвокатске тарифе). 

 

*** 

 
 Г. Ђорђевић је подсетио присутне да је Радна група Министарства правде окончала рад на 

тексту Закона о адвокатури и предала текст Министарству правде у новембру 2011. Текст који је 

припремила Радна група у коначној верзији је разматран на састанку са Министарством правде у 

присуству свих председника адвокатских комора у Србији. Овај састанак је одржан 29.09.2010. у 
Ечкој. Текст Закона о адвокатури који је припремила Радна група објављен је на интернет 

страници Адвокатске коморе Србије. Постоји и незванична верзија овог закона у чијој изради нису 

учествовали чланови Радне групе и која је изазвала, оправдано, оштре реакције адвокатуре. 

Затражен је хитан састанак са Минстарством правде поводом Закона о адвокатури и очекује се да 

ће се одржати наредне недеље. На већ поменутом састанку у мисији ЕУ у Београду разматрано је и 

питање Нацрта Закона о адвокатури. ЕУ у процесу усвајања нових закона у Србији даје мишљење 

о њиховој усклађености са прописима ЕУ. На састанку са амбасадором Дежером је затражено да се 

текст Закона о адвокатури који је припремила Радна група Министарства правде преведе на 

енглески језик. Недавно је са новоизабраним председником ЦЦБЕ разговарао о питањима која су 

покренута у Србији у поступку доношења новог Закона о адвокатури. Када је у питању 
прекогранични рад и рад страних адвоката, став ЦЦБЕ је да се максимално либерализује рад 

адвоката широм Европе. У том правцу говоре и најновије одлуке Европског суда правде, али оно 

што је неспорно је јединствен став широм Европе да адвокатура мора да буде независна од утицај 
свих политичких или финансијских лобија. Током разговора са званичницима ЦЦБЕ сазнао је да је 

Адвокатска комора Београд упутила и тој организацији, али и Међународној унији адвоката писмо 

– обраћање којима указује на њихове примедбе на нацрт Закона о адвокатури дајући низ 

неаргументованих критика не само текста Закона, већ и Адвокатске коморе Србије, као и чланова 

Радне групе. ЦЦБЕ их је обавестио да он, као међународна асоцијација сарађује само са 

националним адвокатским коморама и предложио да евентуалне примедбе и спорна питања АК 

Београда реши непосредно са АК Србије. 

 

 Г. Крстић је предложио присутнима да се на састанку са Министарством правде 
инсистира да евентуалне измене у нацрту Закона о адвокатури могу да се врше само уз сагласност 
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чланова Радне групе.Г. Крстић је такође информисао присутне да су чланови АК Ниша против 

одредби које се односе на обавезу осигурања од професионалне одговорности адвоката. 

 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије  је на седници одржаној 22.01.2011. године на 

основу члана 23. Статута Адвокатске коморе Србије („Сл. гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02), донео: 

  

О Д Л У К У 

 
 Прихвата се извештај г. Драгољуба Ђорђевића, председника АК Србије о састанцима који 

су одржани са амбасадором Венсан Дежером, шефом Мисије ЕУ у Србији и о учешћу на 
свечаностима које су организоване поводом почетка мандата новог председника ЦЦБЕ г. Жорж 

Албер Дала током којих је разматрано питање усвајања новог текста Закона о адвокатури и 

актуелни проблеми у раду АК Србије и адвокатских комора у њеном саставу. 

 

Овлашћује се председник АК Србије да организује састанак са Министарством правде ради 

разјашњења питања везаних за усвајање новог Закна о адвокатури, те текста тог закона који ће 

бити прослеђен на даљи поступак. Овом састанку треба да присуствују чланови радне групе која је 

радила на изради текста Закона о адвокатури који је предат Министарству правде новембра 2010. 

 
Да се текст радне верзије Закона о адвокатури који је припремила Радна група 

Министарства правде преведе на енглески језик и достави Мисији ЕУ и амбасадору Дежеру, 

ЦЦБЕ-y са захевом да експертски тим и надлежна Комисија ЦЦБЕ доставe своје мишљење, 
предлоге и сугестије на овај текст које би затим биле стављене на увид адвокатима Србије и 

Министарству правде. 

 

*** 
 

Ад.4. Доношење одлуке о организацији Конференције адвоката 

Србије  
 

Г. Ђорђевић је истакао да је на више седница разматрано питање неопходности 
организовања Конференције адвоката Србије, као облика најширег изјашњавања адвоката. 

Предложио је да се организује 15. конференција адвоката Србије 05.02.2011. у Београду. 

 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије  је једногласно, на основу члана 55. Статута 

Адвокатске коморе Србије („Сл. гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02), донео  

 

О Д Л У К У 

О САЗИВАЊУ XV КОНФЕРЕНЦИЈЕ АДВОКАТА СРБИЈЕ 
 

I 

1. Сазива се Конференција адвоката Србије за 05.02.2011. (субота) са почетком у 11,00 

сати  

2. Конференција адвоката Србије одржаће се у салама Атлантик и Пацифик хотела 

Continental у Београду, Владимира Поповића 10 

3.      За XV конференцију предлаже се следећи:  

Д Н Е В Н И    Р Е Д: 

 1. Отварање конференције (избор радног председништва и записничара) 

 2. Тема Конференције: 
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„ПОРЕСКИ И МАТЕРИЈАЛНИ ПОЛОЖАЈ АДВОКАТА И  

ПОЛОЖАЈ АДВОКАТУРЕ У ДРУШТВУ“ 

3. Разно 

II 

 Одобрава се исплата трошкова за припрему и одржавање Конференције адвоката Србије, 

које обухватају закуп сале, изнајмљивање потребне опреме (озвучење и снимање), ангажовање 

техничких сарадника и угоститељске услуге у хотелу Континентал. 

*** 

 

Ад.5. Допис Адвокатске коморе Ниша број 5 од 13.01.2011.  
 

Члановима Управног одбора АК Србије у материјалу уз позив за седницу достављена је 

копија писма коју је г. Крстић, председник АК Ниша упутио г. СЛободану Шошкићу поводом 

најављеног одржавања састанка на тему адвокатуре који организују чланови Адвокатске коморе 

Београда на територији АК Ниша без знања те коморе. У усменој речи на седници Управног 

одбора г. Крстић је обавестио присутне да најављени округли сто у организацији АК Београда на 

теритроји АК Нипа није одржан, пре свега захваљујући благовремној реакцији Управног одбора 

АК Ниша. У АК Ниша се пронела нетачна информација да ће новим Законом о адвокатури бити 

наметнута обавеза адвокатима да положе депозит од 30.000 € ради добијања годишње лиценце за 
рад. Овекве нетачне информације, осим што изаивају узнемирења не доприносе добим 

колегијалним односима и то се мора јасно рећи. 

 
Информација је примљена к знању. 

 

*** 
 

Ад.6. Допис Управног одбора Адвокатске коморе Београда са 

закључком број 4059-10.5/2010 од 27.12.2010. и одговор Светлане Векић, 

Руководиоца Заједничке стручне службе АК Србије и АК Београда број 

4125 од 30.12.2010.  
 

Закључак  Управног одбора Адвокатске коморе Београда којим се налаже Светлани Векић, 

као руководиоцу заједничке Стручне службе АК Србије и АК Београда да хитно достави 
записнике са 41. и 42. седнице Управног одбора АК Србије и одговор г-ђице Векић достављени су 

члановима Управног одбора АК Србије у материјалу уз позив за седницу. 

 

Информација је примљена к знању. 

 

*** 
 

Ад.7. Разматрање понуда за смештај гостију и организацију 

Свечане вечере за „Дан адвокатуре Србије 2011.“  

 
Г. Ђорђевић је поднео извештај о току припрема за обележавање „Дана адвокатуре Србије 

2011“ и о прикупљеним понудама за хотелски смештај гостију АК Србије и за организовање 

свечане вечере. 
Управни одбор Адвокатске коморе Србије  је на седници одржаној 22.01.2011. године на 

основу члана 23. Статута Адвокатске коморе Србије („Сл. гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02), донео: 
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О Д Л У К У 
1. Прихвата се понуда хотела Continental Београд за смештај гостију Адвокатске 

коморе Србије и организацију свечане вечере. 

2. Гости Адвокатске коморе Србије биће смештени у једнокреветне/двокреветне собе 

делукс категорије по цени од 81/87 € са доручком. 

3. Свечана вечера ће бити организована са послужењем на бази шведског стола и цени 

менија од 37 € по особи са неограниченом количином пића по особи и асортиманом домаћих 

производа. 

4. За свечаности које се организују поводом обележавања „Дана адвокатуре Србије 

2011“ госте позвати по раније утврђеним протокол листама Адвокатске коморе Србије. 

5. Адвокати који буду желели да купе карте за свечану вечеру моћи ће да уплате цену 
карте од 50 € по особи на благајни Коморе. 

6. Свечана академија биће одржана у Народној скупштини Републике Србије 

26.02.2011. 

7. Одобрава се исплата трошкова за вечеру добродошлице која ће бити приређена у 

ресторану  КЛУБ СОКОЈ, Свечану академију која ће се одржати у  Народној скупштини Републике 

Србије ( коктел и дневнице за раднике Народне скупштине Републике Србије који буду 

ангажовани за организацију Свечане академије и коктела) и Свечану вечеру која ће бити одржана у 

хотелу Continental Београд, укључивши хонораре за ангажовање музичке групе „LAST MINUTE“, 

глумице Мирјане Мине Лазаревић и Љиљане Степановић. 
 

*** 
 

Ад.8. Извештај о резултатима састанка са председником АК 

Београда ради разрешавања финансијских односа између АК Србије и АК 

Београда 
 

 Г. Богдановић је обавестио присутне да састанак са АК Београда ради разрешавања 

финансијских односа између АК Србије и АК Београда није одржан. Он и г. Глогоњац који су били 

одређени да обаве ове разговоре су заједнички оценили, да они нису подесни за ову врсту 
разговора и предлажу да тај разговор обави г. Божидар Вукашиновић. 

 

 Г. Глогоњац је подсетио да га је АК Београд аискључила из Радне групе Министарства 
правде и да је етикетиран као противник. Адвокатска комора Београда не признаје Управни одбор 

АК Србије и изражава сумњу у делотворност било каквих разговора. 

 
 Г. Вулић је предложио да се одлука са претходне седнице стави ван снаге. Адвокатска 

комора Србије испоставља рачуне за члански допринос свим адвокатским коморама у Србији. 

Пошто је реч о веродостојној исправи, предлаже да се поднесе предлог за извршење на основу 

веродостојне исправе и да се да пуномоћје неком од адвоката ван територије АК Београда. 

  

 Г. Ђорђевић је указао да он, као председник АК Србије, а адвокат је у Београду не бежи 

од одговорности за покретање таквог поступка, али тражи да се претходно Управни одбор изјасни 

о овом предлогу. 

 

 Г. Секељ је подсетио да размимоилажења између АК Србије и АК Београда нису 
краткотрајна. Реч је о великом сукобу, чије последице могу бити велике и од ширег значаја за целу 

адвокатуру. Лично је мишљења да никад није доста разговора и да увек треба искористити сваку 

прилику и могућност за разговор у циљу превазилажења рзалика у мишљењу. Противи се предлогу 

г. Вулића за покретање поступка принудне наплате потраживања АК Србије према АК Београда. 

Мишљења је да и даље треба покушавати разговоре са АК Београда. 

 
 Г. Ђорђевић је истакао да је увек делио став који је на седници изнео г. Секељ, али да сада 

има озбиљне сумње, не у исправност тог става, већ у могућност његове реализације.  
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 Г. Вукашиновић је изразио неслагање са дискусијама које се воде на седници Управног 

одбора. АК Београда нема никакав већи значај у односу на АК Србије или неку од адвокатских 

комора у Србији , или у односу на АК Зајечара чији је он члан. Прихвата предлог да се ситуација 

незаоштрава и мишљења је да овај разговор треба да обаве или председник или неко од 

потпредседника АК Србије. 

 
 Г. Ћирић је поставио питање који су разлози за неплаћеање чланског доприноса од стране 

АК Београда. 

 
 Г. Вулић је подсетио да је АК Београд навела два разлога. Први је рефундација зарада 

запослених који су запослени без сагласности АК Србије, а други је потрживање те Коморе према 

АК Србије по осноу исплаћеног дуговања према Миодрагу Марићевићу. У овом дуговању АК 
Србије и АК Београда су солидарни дужници. 

 

 Г. Ћирић је предложио да АК Србије исплати свој део дуговања по основу предмета 

Марићевић и заложио се за компромис. Г. Ћирић је такође поставио питање оправданости 

постојања заједничке службе две коморе. 

 
 Г. Јеврић је предложио да разговор са АК Београда обави г. Секељ као потпредседник и г. 

Вукашиновић као члан Управног одбора. 

 
 Г. Крстић је изразио своје неслагање са подношењем било каквих тужби против 

Адвокатске коморе Београда. 

 

 Г. Вулић је истакао да се проблеми не смеју „трпати под тепих“, већ се морају решавати. 

Због одуговлачења у решавању спорних питања, ситуација се непотребно заоштрила. Г. Вулић је 

подсетио да су и даље отворена питања својинских односа између две коморе. Због понашања АК 

Београда, адвокатске коморе у Србији су биле доведене у позицију да финансирају рад Адвокатске 

коморе Београда без своје воље и сагласности. 

 

 Г. Ћирић, прихватајући став г. Вулића је истакао да увек има времена за тужбе, а поготова 
када се има у виду да је мандат Управног одбора АК Србије истекао 02.12.2010., али и а је оспорен 

легитимитет и органа АК Београда. 

 
 Предлог за обављање разговора између АК Србије и АК Београда подржали су г. Јеврић, 

г. Ћирић и г. Бојић. 

 

 Г. Лекић је изнео мишљење да није потрбно драматизовати ситуацију и да је тачно да у 

тренутном сукобу између АК Србије и АК Београда постоји много личног, али то још увек не 

значи да је АК Београда опозиција АК Србије. Његов став је да тренутно разговор између АК 

Србије и АК Београда неће ништа разрешти и да ће то учинити протек времена. 

 

 Г. Јеврић је изнео став да се ствари у дискусији постављају на погрешним основама. 
Адвокатска комора Србије није Влада Републике Срвије. Интерс адвокатуре је да се ради на 

одбрани интереса професије. Све друге представљ низ политичких флоскула. 

 
 Г. Ђорђевић је поводом коментара г. Ћирића да је истекао мандат овом Управном одбору, 

подсетио присутне да је он као председник АК Србије хтео да закаже Изборну скупштину АК 

Србије за 27.11.2010., али да се управо овај Управни одбор успротивио том ставу и тражио да се не 

заказује Изборна скупштина док се не доставе листе делегата из свих адвокатских комора у Србији 

и да заказивање изборне скупштине АК Србије није могуће управо због проблема у АК Београда. 

 

 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије је, једногласно, на основувчл. 23. Стaтутa 

Aдвoкaтскe кoмoрe Србиje («Сл. глaсник РС» бр. 43/99, 65/01, 41/02) дoнeo  слeдeћи: 
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З А К Љ У Ч А К 

 
 Овлашћује се г. Јован Секељ, потпредседник АК Србије да обави разговор са АК Београда 

поводом потраживања АК Србије према АК Београда по основу чланског доприноса. 

 

*** 
 

Ад.9.   Информација о пресуди Апелационог суда Београд 
 
Допис Драгане Кастратовић поводом пресуде Апелационог суда у Београду којом су 

признати трошкови заступања Драгану Богдановићу, дипломираном правнику из Велике Плане 

достављен је члановима Управног одбора у материјалу уз позив за седницу. 
 

Дискусије није било. 

 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије је, једногласно, на основу чл. 23. Стaтутa 

Aдвoкaтскe кoмoрe Србиje («Сл. глaсник РС» бр. 43/99, 65/01, 41/02) дoнeo  слeдeћи: 

 

З А К Љ У Ч А К 
 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије у свему остаје код одлуке од 10.04.2010. године 

о поступању Драгана Богдановића и неовлашћеног бављења адвокатуром. 
 

Обавестити Високи савет судства о одлуци Апелационог суда у Београду број Кж 

5370/2010 од 28.09.2010. 

 

*** 
 

Ад.10. Информација о пресуди Међународног суда правде везано 

за прекогранични рад адвоката 
 
ЦЦБЕ је свим чланицама доставио одлуку Међународног суда правде о прекограничном 

раду адвоката и обавези држава ЕУ о признавању стечених диплома  и професионалних звања на 

територији других земаља чланица ЕУ. 
 

Информација је примљена к знању. 

 

*** 
 

Ад.11. Активности АК Србије поводом конкурса невладине 

организације за пружање бесплатне правне помоћи „Pro Bono“ за пријаву 

волонтера 
 

 Обавештење које је објављено на интернет страници Параграф нет – електорнске базе 
прописа и јавног позива невладине организације „Про боно“ која пружа бесплатну правну помоћ 

на начин супротан Закону о адвокатури достављено је у материјалу уз позив за седницу Управног 

одбора. 

 

 Управни одбор Адвокатске коморе Србије је, једногласно, на основу чл. 23. Стaтутa 

Aдвoкaтскe кoмoрe Србиje («Сл. глaсник РС» бр. 43/99, 65/01, 41/02) дoнeo  слeдeћу: 
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О Д Л У К У 
 

 Поднети тужбу за поништај уписа делатности невладине организације «Про боно» која се 

бави неовлашћено и незаконито пружањем бесплатних правних савета грађанима Србије. 

 
 Поднети пријаву надлежној тржишној инспекцији против невладине организације «Про 

боно» која се бави неовлашћено и незаконито пружањем бесплатних правних савета грађанима 

Србије. 
 

*** 
 

 

Ад.12. Допис Радне групе за израду IV књиге Историја 

адвокатуре у Србији и усмени извештај председника АК Србије о 

одржаном састанку са члановима редакције  
 

 

Чланови редакције који припремају четврту књигу едиције „Историја адвокатуре“ 
доставили су извештај о раду. 

 

Г. Ђорђевић је информисао Управни одбор о састанку који је одржан у АК Србије са 
члановима Редакције и питањима која су том приликом разматрана. 

 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије  је на седници одржаној 22.01.2011. године на 

основу члана 23. Статута Адвокатске коморе Србије („Сл. гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02), донео  

 

О Д Л У К У 

 
 Прихвата се извештај о раду Радне групе за израду четврте књиге и предлог назива те 

књиге који је дала Радна група «Историја адвокатуре у Србији» са напоменом да ће у овој књизи 
као посебан анекс бити објављене биографије истакнутих адвоката који су живели и радили или 

живе и раде на територији Републике Српске са посебним уводником. 

 Одобрава се расписивање јавног позива за прикупљање понуда овлашћених штампарија за 
штампање четврте књиге «Историја адвокатуре у Србији». Оглас о расписивању јавног позива 

ибјавити у дневним листовима с тим да целокупан посао на штампању ове књиге буде завршен у 

току 2011. године и издање припремљено за свечаности обележавања 150 годишњице адвокатуре у 
Србији које ће бити приређене 2012. 

 Четврта књига «Историја адвокатуре у Србији» биће штампана у тиражу од 2000 у 

брошираном повезу. 

 Адвокатска комора Србије ће штампати едицију «Историја југословенске адвокатуре и 

Историју адвокатуре у Србији» све четири књиге у тврдом повезу и опремљене на пригодан начин 

у тиражу од 500 примерака. Ова едиција би се додељивала, као пригодан поклон адвокатима, 
гостима Адвокатске коморе Србије или приликом посета представника Коморе другим 

професионалним организацијама и адвокатским коморама. 

 Адвокатска комора Србије ће штампати посебну публикацију о историји адовокатуре на 

овим просторима на енглеском језику у тврдом повезу у тиражу од 100 примерака, која ће се 

уручивати представницима адвокатских комора из иностранства приликом посета Адвокатској 

комори Србије или приликом посета представника Адвокатске коморе Србије адвокатским 

коморама у иностранству. 

 

*** 
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Ад.13. Финансијски извештај 
 

Извештај о финансијском пословању достављен члановима Управног одбора непосредно 

пред седницу. 

 
Дискусије није било. 

 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије  је на седници одржаној 22.01.2011. 

године на основу члана 23. Статута Адвокатске коморе Србије („Сл. гласник РС“ 43/99, 

65/01, 41/02), донео: 

  

О Д Л У К У 
 

1. Усваја се Извештај о финансијском пословању АК Србије у периоду од 01.12.2010. 

до 31.12.2010. године са стањем новчаних средстава на пословном рачуну Коморе на дан 

1.12.2010. у износу од 602.776,96 динара, орочена средства на дан 05.07.2009. 2.050.000,00 

динара, разорочавање износа од 10.000,00 динара на дан 07.12.2009. и износа од 485.000,00 

динара на дан 18.12.2009., те да су преостала орочена средства у износу од 1.555.000,00 

динара. Ново орочење 31.12.2009. у износу од 500.000,00 динара, укупно орочено 

2.055.000,00 динара, разорочавање 18.02.2010.  износа од 1.000.000,00 динара, ново 

орочење 25.10.2010. у износу од 1.500.00,00, укупно оочена средства у износу  

2.555.000,00 динара. 

2. Констатује се да потраживања АК Србије по основу чланског доприноса на дан  

31.12.2010. године износе 3.194.350,00 динара. 

3. Констатује се да АК Србије има потраживања по основу позајмица на дан 

31.12.2010. у укупном износу од 700.000,00 динара која је одобрена АК Шапца. 

4. Констатује се да су следеће адвокатске коморе у Србији у извештајном периоду 

уплатиле члански допринос и то:  

- Адвокатска комора Шапца дана 20.12.2010. износ од 86.750,00 динара,  

- Адвокатска комора Ниша дана 20.12.2010. износ од 161.000,00 динара,  

- Адвокатска комора Зајечара  дана 14.12.2010. износ од 38.550,00 динара,  

- Адвокатска комора Пожаревца дана 13.12.2010. износ од 67.500,00 динара,  

- Адвокатска комора Чачка дана 21.12.2010. износ од 157.000,00 динара, 

- Адвоктска комора Војводине 01. и 21.12.2010. износ од 675.000,00 динара, 

  

Констатује се да је у наведеном периоду остварен приход од камата на орочена 

средства у износу од 19.517,10 динара. 

Констатује се да учешће АК Београда у трошковима материјалног пословања  за 

месец новембар и децембар 2010 износи 129.008,58 динара. 

Констатује се да су укупни  приходи у овом периоду 1.598.575,68 динара. 

5. Одобрава се исплата трошкова пословања у свему према рачунима који чине 

саставни део ове одлуке и налазе се у рачуноводству Коморе и то: 

- комуналне услуге које обухватају струју, телефон и инфостан у укупном износу од  

98.510,15 динара, 

- трошкови канцеларијског материјала 102.226,00 динара,  

- интелектуалне услуге у укупном износу од 581.521,31 динара, а које обухватају 

услуге:  
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1. GLOBAL ADVANCED TECHNOLOGIES одржавање компјутерске мреже за 

новембар и децембар 2010. у износу од 31.034,00 динара; 

2. одржавање програма Именика адвоката  - Александар Јошић за децембар 2010. у 

износу од 24.364,00 динара; 

3. услуге г-ђе Сање Перовић у бруто износу од 24.364,00 динара  

4. уговор о делу – Светлана Векић у бруто износу од 176.333,00 динара, 

5. уговор о делу – Јасминка Пантовић у бруто износу од 119.855,00 динара, 

6. порез на др.приходе (уг.о делу) у износу од 71.370,39 динара, 

7. допринос за ПИО (уг.о делу) у износу од 78.507,42 динара, 

8. материјална помоћ Светлана Векић смрт члана породице у износу од 53.269,50 

динара, 

- угоститељске услуге у укупном  износу од 204.033,00 динара, а које обухватају:   

1. Дом војске коначни обрачун (Скупштина АКС и округли сто) ВУ Дедиње у износу 

од 181.880,00 + 18.870,00 + 3.283,00 динара 

 -службена путовања у иностранству: 

1. делегација за „Дан адвокатуре Црне Горе“ авио превоз у износу од 112.831,00 

динара 

2. Славко Јеловац за „Дан адвокатуре Црне Горе“ по рачунима за бензин и путарину 

12.100,00 динара 

- службена путовања у земљи: 

1. др Недељко Јованчевић, саветовање на Копаонику – превоз у износу 3.500,00 

динара 

2. Дане Дупор, обилазак адвокатских комора – по рачунима за бензин и путарину у 

износу од 3.345,00 динара 

3. комби превоз Београд – Нови Сад – Београд у износу од 14.940,00 динара 

 -   остали трошкови пословања у укупном износу од 679.565,10 динара, а који 

обухватају:  

 

1. поштарину у износу од  5.299,00 динара,    

2. банкарску провизију у износу од 1.434,31 динара,  

3. претплата на службене новине у износу од 6.748,64 динара 

4. фотокопирање у износу од 88.964,00 динара 

5. СББ за новембар 2010. у износу од 3.770,00 динара 

6. web презентација за новембар 2010. у износу од  888,09 динара 

7. порез на друге приходе у износу од 41.872,65 динара 

8. банкарска провизија у износу од 2.757,28 динара 

9. цвеће, венци у износу од 6.000,00 динара 

10. такси у износу од 2.840,00 динара 

11. претплата на службене новине у износу од 370,00 динара 

12. штампање „Бранича“ у износу од 77.760,00 динара 

13. штампање „Информативног билтена“ у износу од 424.748,08 динара 

14. поклон у износу од 4.296,00 динара 

15. донација за „Нашу Србију“ у  износу од 20.000,00 динара 
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- ситан инвентар: штампач – 39.222,67 + стакло 21.361,00 +ТП линк 831,60  у 

укупном износу од 61.415,27 динара  

 

 Сви расходи у овом периоду износе 1.873.986,83  динара.   
 

*** 
 

Ад.14. Молба за тумачење Тарифе о наградама и накнадама 

трошкова за рад адвоката, коју је упутио адвокат из Београда Ненад 

Зафировић 
 

Захтев за тумачење Тарифе о наградама и накнадама трошкова за рад адвоката, коју је 

упутио адвокат из Београда Ненад Зафировић достављен је члановима Управног одбора у 

материјалу уз позив за седницу. 

 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије је, једногласно, на основу чл. 23. ст. 7. Стaтутa 

Aдвoкaтскe кoмoрe Србиje («Сл. глaсник РС» бр. 43/99, 65/01, 41/02) дoнeo  слeдeћe: 

 

З А К Љ У Ч А К 

 
Овлашћује се г. Бранислав Глогоњац, председник Комисије за адвокатску тарифу да 

припреми одговр на захтев г. Ненада Зафировића, адвоката у Београду. 

 

*** 

 

Ад.15. Молба Правног факултета у Београду, за донацију тиму 

студената за одлазак на међународно такмичење Willem C. Vis 

International Commercial Arbitration  
 

 Молба Правног факултета Универзитета у Београду за донацију тиму студената за одлазак 

на међународно такмичење Willem C. Vis International Commercial Arbitration Moot  достављена је 

члановима Управног одбора у материјалу уз позов за седницу Управног одбора. 
 

 Одлука о донацији није донета због недостатка финансијских средстава 

 

*** 
 

Ад.16. Позиви: 

16.1. Адвокатске коморе Израела на прославу 50. годишњицу ове 

Коморе која ће се одржати у Јерусалиму, 22. фебруара 2011. 
 

Адвокатска комора Израела упутила је позива за прославу 50-те годишњице ове Коморе. 

Дискусије није било. 

 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије  је, једногласно, на основу члана 23. Статута 

Адвокатске коморе Србије („Сл. гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02), донео: 

  

О Д Л У К У 
 Адвокатску комору Србије ће, на свечаностима које организује Адвокатска комора Израела 

поводом обележавања 50-те годишњице рада од 22. – 23.02.2011. у Јерусалиму, представљати: 
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- г. Драгољуб Ђорђевић, председник 

- г. Јован Секељ, потпредседник 

 

Представницима АК Србије одобравају сте трошкови пута и боравка и припрадајуће 

дневнице. 

 
О реализацији одлуке стараће се рачуноводство Коморе. 

 

НАПОМЕНА: ова одлука није реализована због недостатка финансијских средстава. 
 

*** 
У оквиру ове тачке дневног реда разматран је и позив Адвокатске коморе Аустрије за 

учешће на традиционалним Председничким сусретима у Бечу. 

 

Дискусије није било. 

 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије  је једногласно, на основу члана 23. Статута 

Адвокатске коморе Србије („Сл. гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02), донео: 

  

О Д Л У К У 

 
 Адвокатску комору Србије ће, на свечаностима које организује Адвокатска комора 

Аустрије  - Председнички сусрети у Бечу, представљати: 

 

- г. Драгољуб Ђорђевић, председник 

- г. Јован Секељ, потпредседник 

 

Представницима АК Србије одобравају сте трошкови пута и боравка и припрадајуће 

дневнице. 
 

О реализацији одлуке стараће се рачуноводство Коморе. 

 

*** 
 

16.2. Адвокатске коморе Будимпеште на 145. годишњу 

Конференцију, која ће се одржати  од 28-30. априла 2011. 
 

Позив Адвокатске коморе Будимпешта на 145-ту годишњу конференцију те Коморе 

достављен је у материјалу уз позив за седницу. 

 

Дискусије није било. 
 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије  је једногласно на основу члана 23. Статута 

Адвокатске коморе Србије („Сл. гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02), донео: 

  

О Д Л У К У 
 Адвокатску комору Србије ће, на свечаностима које организује Адвокатска комора 

Будимпеште  поводом 145-те годишње конференције, представљати: 

 

- г. Божидар Вукашиновић, члан Управног одбора 

- г. Зоран Вујчић, председник АК Зајечара 
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Представницима АК Србије одобравају сте трошкови пута и боравка и 

припрадајуће дневнице. 

 

О реализацији одлуке стараће се рачуноводство Коморе. 
 

*** 
 

16.3. Федералне Адвокатске коморе Немачке на Европску 

конференцију  у Берлину, која ће се одржати 13. маја 2011. 

 
Позив Адвокатске коморе Немачке на Европску конференцију која се одржава у БЕрлину 

13.05.2011. достављен је у материјалу уз позив за седницу. 

 

Управни одбор је одложио разматрање овог позива за једну од наредних седница. 

 

*** 
 

Ад.17. Информација о анализи Института ИФИМЕС под 

називом „Тадићево право на трећи председнички мандат“ и предлог 

одговора АК Србије 
 

Текст Института ИФИМЕС под називом „Тадићево право на трећи председнички мандат“  

који је преузет од више информативних редакција у региону у коме се у негативном светлу говори 

о ситуацију у адвокатури Србије и вређа Адвокатска комора Србије и предлог одговора АК Србије  

достављени су члановима Управног одбора непосредно пред седницу. 

 

Управни одбор је једногласно донео закључак да се не доставља било какав одговор 

Институту ИФИМЕС. 

 

*** 

 

ДОПУНУ ДНЕВНОГ РЕДА: 

 

1. Поступање по пресуди Управног суда Србије број 23 У 4818/10 

(2008) од 1.12.2010. у управноправној ствари Вере Кузељевић, адвоката из 

Ужица  

 
 Ова тачка допуне дневног реда разматрана је у оквиру друге тачке дневног реда и донето 

решење је дато у делу записника који се односи на другу тачку дневног реда. 

 

*** 
 

2. Доношење одлуке о објављивању саопштења поводом усвојених 

закона о изменама и допунама сета правосудних закона (Закон о ВСС, 

Закон о ДВТ, Закон о судијама, Закон о јавном тужилаштву) – ови 

прописи достављени су на претходној седници 

 
Г. Вулић је предложио да г. Добросављев припреми предлог саопштења АК Србије 

поводом сета закона о изменама и допунама правосудних закона и да Управни одбор о том 

предлогу донесе на наредној седници. 
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Управни одбор је једногласно прихаватио предлог г. Вулића. 

 

*** 
 

3. Допис Зекстра групе број 16 од 20.01.2011. 
 
Допис Зекстра групе број 16 од 20.01.2011. достављен је члановима Управног одбора 

непосредно пред седницу. 

 
Дискусије није било. 

 

Допис  је примљен к знању. 
 

*** 
 

4. Молба за достављање информације – статус Драгана 

Богдановића број 15 од 20.01.2011. 

 
Молба за достављање информације – статус Драгана Богдановића број 15 од 20.01.2011. 

адвоката Александре Костић достављена је члановима Управног одбора непосредно пред седницу. 

 

Управни одбор је једногласно закључио да се адвокат Александра Костић обавести о 
долуци Управног одбора којом је поништен упис Драгана Богдановића у Именик адвоката АК 

Крагујевца по праву надзора. 

 

*** 
 

5. Допис „Delta Generali“ осигурања 
 

 

Допис „Delta Generali“ осигурања у вези понуде програма осигурања од професионалне 
одговорности адвоката достављен је члановима Управног одбора непосредно пред седницу. 

 

Управни одбор је једногласно донео одлуку о прихватању предлога за организацију 

састанка. АК Србије ће на овом састанку представљати председник АК Србије и чланови Управног 

одбора г. Бранислав Вулић и г. Марко Богдановић, као и адвокат који се претежно бави питањима 

осигурања у својој адвокатској пракси. 

 

*** 
 

 6. Информација о признању које је додељено др Слободану 

Бељанском 
 
 Адвокат Јосип Муселимовић обавестио је Адвокатску комору Србије и Адвокатску 

комору Војводине да је добитник високог признања Интернационалне лиге хуманиста за 2011. 

године др Слободан Бељански. 
 

 Г. Ђорђевић је честитао др Бељанском у име Управног одбора АК Србије на овом 

високом признању и обавестио присутне да ће  АК Србије у сарадњи са АК Војводине предузети 

неопходне мере да се свечана додела овог признања организује на најбољи начин. 

 

*** 
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 7. Молба за донацију Центру за беседништво Правног 

факултета у Београду 

 
 Молба Центра за беседништво за такмичење студената права у беседништву достављена је 

члановима Управног одбора непосредно пред седницу. 

 

Дискусије није било. 

 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије  је, једногласно, на основу члана 23. Статута 

Адвокатске коморе Србије („Сл. гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02), донео: 

  

О Д Л У К У 

 
 Одобрава се исплата износа од 25.000,00 динара као награда победнику на такмичењу у 

беседништву које се поводом школске славе Светог Саве традиционално организује на Правном 

факултету. 
 

 У име Адвокатске коморе Србије награду ће уручити г. Драгољуб Ђорђевић, председник. 

 
 О реализацији одлуке стараће се рачуноводство Коморе. 

 

*** 
 

 8. Допуна представке адвоката Ненада Илића 
 

 О овој тачки дневног реда одлука је дата у оквиру активности АК Србије за решавање 

питања наплате потраживања адвпката по основу одбрана по службеној дужности. 

 

*** 
 

 9. Информација о покренутој иницијативи за оцену уставности 

Закона о изменама и допунама ЗПП адвоката Зорана М. Јањића 

 
 Информација о покренутој иницијативи за оцену уставности Закона о изменама и 

допунама ЗПП адвоката Зорана М. Јањића је примљена к знању без дискусије. 

 

*** 
 

 10. Допис адв. Драгослава Петровића број 13 од 19.01.2011.  
 
 Поводом дописа адв. Драгослава Петровића број 13 од 19.01.2011.  Управни одбор је 

једногласно донео закључак да се упуте дописи В.Ф. председника Првог основног суда у Београду 

и Републичком јавном правобраниоцу. 

 

*** 
 Г. Ђорђевић је информисао присутне да су приликом доношења одлуке о награди 

запосленима у заједничкој стручној Служби АК Србије и АК Београда одлуком Управног одбора 

једино изостављене г-ђа Марина Поповић и г-ђа Мара Ђукнић. Предложио је да Управни одбор 

АК Србије донесе одлуку о исплати ових награда и на тај начин исправи неосновану 

неравноправност међу запосленима. Одлуку о награди за г-ђицу Светлану Векић, г-ђицу Јасминку 

Пантовић и г-ђу Татјану Лопушину Управни одбор АК Србије је донео на претходној седници. 
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Управни одбор Адвокатске коморе Србије је једногласно, на основу члана 23. Статута 

Адвокатске коморе Србије („Сл. гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02) донео  

  

О Д Л У К У 

 
1. Марини Поповић и Мари Ђукнић, запосленима у Заједничкој стручној служби 

Адвокатске коморе Србије и Адвокатске коморе Београда одобрава се исплата новчане накнаде у 

износу од 20.000,00 нето по особи за рад обављен на примени програма Именик адвоката и обуку 

запослених у службама адвокатских комора у Србији, у складу са Правилником о радним 
односима  за заједничку Стручну службу АК Србије и АК Београд у, с обзиром да наведени посао 

представља повећани обим посла у односу на редовне радне задатке именованих. 

 

2. О реализацији одлуке стараће се рачуноводство коморе. 

 

*** 
Довршено у 13,50 сати. 

 

 

ЗАПИСНИК ВОДИЛА 
 

Светлана Векић 

ПРЕДСЕДНИК 
АДВОКАТСКЕ КОМОРЕ СРБИЈЕ 

 

Драгољуб Ђорђевић, адвокат 
 

 


